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 Képviselő-testületének 

 Művelődési, Oktatási és Sport  

 Bizottsága 

 

4/2018. MOSB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2018. április 18-ai, munkaterv 

szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal, I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Farnadi Lászlóné, Jugovics József, dr. Mátics István, 

Orbán Ferenc, Molnár István és Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 14 óra 4 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat tárgyalják azzal a kiegészítéssel, hogy a zárt 

ülés napirendjére vegyék fel a „Középiskolai ösztöndíjkérelmek elbírálása” című napirendet. Javasolta 

továbbá, hogy a képviselő-testületi ülés napirendjei közül csak a bizottság hatáskörébe érintő 

előterjesztéseket tárgyalják. Ha lesz kérdés, hozzászólás bármelyik más napirendi ponthoz, arra is fog 

adni lehetőséget.  

Javasolta, hogy a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról”, „A 2018/2019. évi óvodai körzethatárok 

módosítása”, zárt ülésen pedig a „Tagintézményvezetői pályázatok véleményezése” című előterjesztést 

tárgyalják. 

Érinti a bizottságot továbbá az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2017. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásról” című előterjesztést. Javasolta továbbá a „A pedagógusok és 

egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási megállapodások” című előterjesztés 

megtárgyalását. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

19/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 2018. 

április 18-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. április 24-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása  
2. A 2018/2019. évi óvodai körzethatárok módosítása 

3. Semmelweis nap és a Pedagógus nap városi rendezvényként kezelése (szóbeli előterjesztés) 

4. Kérdés, interpelláció 
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Zárt ülés: 

5. Középiskolai ösztöndíjkérelmek elbírálása 

6. A Képviselő-testület 2018. április 24-ei zárt ülése előterjesztésének megvitatása  
 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a vendégek témakörével foglalkozzanak, így a 2. napirendi pontot 

tárgyalják először. 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  A 2018/2019. évi óvodai körzethatárok módosítása 

 

Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes elmondta, a népességnyilvántartó adatai alapján 

megnézték, hogy hol vannak a gyermekek. Az új utcanevek alapján behatárolták a körzethez közeli 

intézményeket és így készült a javaslat.  

 

Orbán Ferenc bizottsági tag felvetette, hogy a Borbálai Óvodához nincs csoportosítva sem a Nyíres-

dűlő, sem a Német-dűlő. Eddig ott volt, most a Brunszvik Óvodához tartozik a Német-dűlő és a Táncsics 

Óvodához a Nyíres-dűlő.  

 

Kukucska Ferencné óvodavezető-helyettes elmondta, azért történt így, mert amint említette, a 

népesség-nyilvántartóban megnézték a gyermekeket. A gyermekek létszáma nem annyira sok, hogy 

ezeket a gyermekeket ne tudnák ott elhelyezni azért, mert a testvérek már odajárnak. A körzethatár úgy 

módosul óvodavezetői döntési körben, hogy a testvérek akármelyik körzetben laknak, egy intézménybe 

kerülnek. Ezért rakták így a dűlőket. Az egyik óvodába többen jöttek le, a másik óvodához pedig az 

iskola miatt járnak többen a dűlőkből. A családoknak ez így kedvezőbb. Ebből nem lesz probléma. A 

családok életviteléhez próbáltak igazodni. 

Tájékoztatta továbbá a bizottságot arról, hogy az új óvodában várhatóan egy vegyes és egy kis csoportot 

fognak indítani. Felmérték az óvodákban már bent lévő gyerekeket, közülük 7-8 falusi gyermek szülője 

jelezte, hogy át szeretné íratni a gyermekét a falusi óvodába.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

20/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

a 2018/2019. évi óvodai körzethatárok módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja Oroszlány Város Óvodái 2018/2019. évi 

beiratkozási körzethatárait az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére: 2018. április 23. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

14 óra 13 perckor Kukucska Ferencné óvodavezető helyettes és Katonka Anita Oroszlány Város Óvodái 

munkatársa távozott a bizottság üléséről. 
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2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. április 24-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási megállapodások 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, az éves összeg nem változott a tavalyihoz képest, a megállapodás 

tartalma is ugyanaz. Egy kicsit szigorúbb elszámolási rész szerepel a támogatási megállapodásban, de az 

elv nem változott a tavalyihoz képest. 

 

Molnár István bizottsági tag felvetette, nem lenne-e célszerű ebbe a szerződésbe beírni egy 

bérszámfejtési határidőt? Ha 1-jén megtörténik az utalás, akkor pl. 10 munkanapon belül kerüljön sor a 

bérszámfejtésre. Miután a támogatott szervezetek nem a saját forrásaikkal gazdálkodnak, így ez 

biztosíték lenne, hogy időben megkapják a támogatottak ezt a pénzt. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a támogatási megállapodás 4. pontját ki lehet bővíteni, ugyanis abban 

van utalás arra, hogy ha a meghatározott cél nem jön össze, akkor ezt az összeget 8 napon belül vissza 

kell a szervezetnek utalnia az önkormányzat részére. 

 

Molnár István bizottsági tag javasolta, a támogatási megállapodás 3. pontját egészítsék ki azzal, hogy a 

bankszámlára érkezés napjától számított 15 napon belül az összeg bérszámfejtésre kerül és a 

kedvezményezettek számlájára utalják. 

 

Ezt követően a jelenlévők a tavalyi, illetve tavalyelőtti utalásokkal kapcsolatban mondták el 

tapasztalatukat, véleményüket. 

 

Molnár István bizottsági tag módosító javaslat volt, hogy a szerződés 3. pontja kerüljön kiegészítésre 

az alábbival: „A kedvezményezett szervezet a bankszámlájára utalás napjától 15 napon belül bérszámfejti 

az összeget és a pedagógusok számlájára utalja.” 

 

Székely Antal elnök kérte, szavazzanak Molnár István bizottsági tag módosító javaslatáról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

21/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére 

irányuló 2018. évi támogatási megállapodások” című előterjesztés 1. és 2. mellékletében szereplő 

támogatási megállapodások 3. pontja egészüljön ki az alábbi mondattal: „A kedvezményezett szervezet a 

bankszámlájára utalás napjától 15 napon belül bérszámfejti az összeget és a pedagógusok számlájára 

utalja.” 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

22/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

„A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére irányuló 2018. évi támogatási 

megállapodások” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A pedagógusok és egészségügyi dolgozók elismerésére 

irányuló 2018. évi támogatási megállapodások” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Átfogó értékelés az önkormányzat 2017. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, az utóbbi időben kiemelt szerepet kapott az óvodás, bölcsődés 

létszám. Az előterjesztés 1. pontjában szerepel egy demográfiai mutató, a 0-18 éves korosztály 

nemenkénti és korcsoportonkénti megoszlása. Ezt ki lehetne egészíteni a terhes anyukák létszámával. A 

védőnői hálózattól lehet kérni ilyen adatot. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag megjegyezte, a védőnői hálózat egy adott időpontban naprakész, 

pontos információt tud adni. Kb. 175 gyerek várható idén. De ebben sok a bizonytalansági tényező. 

 

A jelenlévők ezt követően Szabó Mihály bizottsági tag felvetéséről egyeztettek.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

23/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2017. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Átfogó értékelés az önkormányzat 2017. évi 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a városi televízió műsorszerkesztési struktúrájában 

történt-e olyan változás, hogy regionális szerepre törekszik a városi televízió? Tegnap megdöbbenve 

nézte a híradást arról, hogy a kisbéri buszpályaudvar felújításáról számolt be az oroszlányi televízió. 

Eddig konzekvensen tartották magukat ahhoz, hogy Oroszlányon kívülről híreket nem adnak, amit 

egyébként támogat is, mert tudomása szerint más finanszírozója nincs a televíziónak, csak az oroszlányi 

önkormányzat. Az esetben pedig, ha regionális szerepre törekszik a televízió, akkor szeretné megtudni, 

hogy vannak-e más önkormányzatok, vagy egyéb más szervezetek is, akik támogatják az 

adásszerkesztést. Facebookon feltette ezeket a kérdéseit, de választ nem kapott. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a helyszínen, élő adásban tegye fel képviselőtársa ezeket a 

kérdéseket.  
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Jelezte, az OKSZIK-nak van egy két ülés közti előterjesztése az érdekeltségnövelő pályázatról. 

 

Takács Tímea intézményvezető tájékoztatta a jelenlévőket, hogy minden évben kiírnak kulturális és 

könyvtári érdekeltségnövelő pályázatot az önkormányzatoknak. Jelen előterjesztés a kulturális 

pályázatról szól. A pályázati összeg 10%-át kell önerőből biztosítania az önkormányzatnak. A 

földszinten a járólapot szeretnék kicseréltetni, az ajtókat mázoltatni és kifestetni a földszinti részt.  

Az önerő a költségvetésükbe be van tervezve, mert mindenképpen szeretnék, ha elindulna a felújítása a 

földszintnek. Ha nyernek hozzá pályázati pénzt, akkor gyorsabban haladnak.  

A könyvtári pályázaton esetlegesen elnyert összeget csak könyvekre tudják fordítani, de ez a pályázat 

még nem lett kiírva. 

Székely Antal elnök jelezésére elmondta, folyamatban van a 3. lépcsőfok javítása. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a pályázat benyújtásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

24/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

pályázat benyújtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nyújtson be pályázatot a 2018. évi központi költségvetéséről 

szóló 2017. évi C. tv. 3. melléklet III. 2. 4. a) pontja szerinti közművelődési érdekeltségnövelő 

támogatásra az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár épületének (önkormányzati tulajdonú, 878/2 

hrsz.) karbantartása/felújítása illetve az intézmény eszközállományának gyarapítása érdekében.  

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  Semmelweis nap és a Pedagógus nap városi rendezvényként kezelése (szóbeli 

előterjesztés) 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, Hermann Istvánné, a TSPBB elnöke tájékoztatta arról, hogy a bizottsági 

ülésen az a javaslat született, hogy a Semmelweis nap legyen városi rendezvény. Tavaly decemberben a 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, illetve a Képviselő-testület ülésén elfogadták a döntéshozók a 

városi rendezvényeket, melynek a pénzügyi kerete, a költségvetése az OKSZIK-nál meg lett tervezve.   

Javasolta, hogy a tavalyi évhez hasonlóan legyen támogatva a két rendezvény és a két szervezet 

szervezze meg a pedagógus, illetve Semmelweis napot.   

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint azzal nincs baj, hogy a szakrendelő bonyolítsa le a 

Semmelweis napot, de erre ne a társadalmi célú pályázaton belül biztosítsák a költségkeretet.  

 

Székely Antal elnök jelezte, a városi ünnepi programtervben nincs benne, emiatt nincs hozzá rendelve a 

pénz. Így a kérdés a Pénzügyi Bizottsághoz kerül. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag felvetette, más az, ha a város veszi a fáradtságot és megköszönti 

Semmelweis nap alkalmából az egészségügyi dolgozókat, mint az, hogy ők saját magukat köszöntik 

meg. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag a Semmelweis nap megrendezéséhez benyújtott pályázatban szereplő 

igényeket ismertette.  

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy ezzel elsősorban a Pénzügyi Bizottság foglalkozzon. 
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Bizottságuk egyetért azzal, hogy városi ünnep legyen ez a rendezvény, a hivatal szervezze meg az 

OKSZIK-kal és szakorvosi rendelőintézettel közösen. 

 

Takács Tímea intézményvezető hozzátette, a főbb ünnepek szerepelnek a városi rendezvények között. 

Mind a pedagógus napot, mind a Semmelweis napot meg kell tartani, és kell őket köszönteni, de nem 

biztos abban, hogy ezt városi rendezvényként kell kezelni, hanem úgy mint az intézmény és esetleg az 

OKSZIK mint társintézmény kezeli és a költségvetés hozzájuk kerül. A 2018-as nagy városi 

rendezvényeket decemberben már a testület elfogadta. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a bizottság fogadja el az alábbi javaslatot:  

A következő Pénzügyi Bizottsági ülésen a Pénzügyi Bizottság vegye fel témái közé és döntsön arról, 

hogy ezt a két ünnepet milyen költségkeretből és kik rendezzék meg. Kérte, szavazzanak javaslatáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

25/2018. (IV.18.) MOSB határozata 

A Semmelweis nap és a Pedagógus nap városi rendezvényként kezeléséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

javasolja, hogy a következő Pénzügyi Bizottsági ülésen a Pénzügyi Bizottság vegye fel témái közé és 

döntsön arról, hogy ezt a két ünnepet milyen költségkeretből és kik rendezzék meg. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 14 óra 47 

perckor bezárta. 

 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella  

  jegyzőkönyvvezető 


